



用戶指南

尊敬的用戶:

您好!

非常感謝您選用我們公司的系列產品!

為確保您更好地使用本產品,請在使用前閱讀本手冊。為避免您在使用產品的過程中出現 死機等不良現象,請儘量使用原廠配件!

由於產品生產日期、批次不同,說明書與實際產品可能會稍有差異,具體使用時請以實物 為準!



目 錄

- 一、主要功能
- 二、產品安裝說明
- 三、產品外觀
- 四、攝影機安裝
- 五、常見問題說明

一、主要功能



前後雙錄

最大支援 2K+1080P

星光夜視雙鏡HDR· 高畫質清晰呈現每一段 行車影像·無論白天 夜晚皆能掌握路況 · 讓您行車更安心



支援 64GB 到 256GB的 記憶卡,等級建議使用 Class 10 U3 以上·以 確保錄影順暢

SD 卡儲存

MOV 錄影格式



Wi-Fi 連線功能 畫面即時觀看不漏秒

內建Wi-Fi功能·搭配 手機App可即時觀看 行駛畫面・操作更方便



突發狀況一鍵應對 拍照、鎖檔錄影同步完成

騎乘中可單鍵操作, 輕鬆拍照與鎖檔錄影, 意外發生也不怕錯失 關鍵畫面

二、產品安裝說明

溫馨提示:請在摩托車熄火且完全停止運作後,再開始進行安裝作業,避免人員受傷或設備損壞

- 1:請將 DVR 固定於摩托車合適的位置(建議安裝於儲物箱內)
- 2: DVR 電源 ACC 從鎖頭取電·B+ 從電池 "+" 取電·負極從電池 "-" 取電

【注意 1】在佈線時·走線須遠離發熱源·調整鏡頭位置·確保鏡頭水平線與地面平行 【注意 2】DVR 安裝完成並啟動後、請確認鏡頭角度、調整至畫面顯示正常



三、產品外觀



四、攝影機安裝



五、常見問題說明

1:裝置無法開機

- A、請確認電源線是否插牢、接頭有無鬆動
- B、確認機車電源是否正常供電

2:鏡頭無畫面顯示

- A、確認主機是否正常啟動與運作
- B、檢查鏡頭與主機的接頭是否連接牢固
- C、取出SD卡,檢查是否損壞或故障

3:鏡頭畫面出現上下晃動

- A、檢查鏡頭與主機的接頭是否接觸良好
- B、確認鏡頭固定支架是否鬆動,建議重新調整安裝
- 4:將錄影檔案放入電腦播放時,出現卡頓或馬賽克
- A、建議更換其他影音播放軟體(如 VLC)重試
- B、可能因記憶卡速度過慢,建議使用 Class 10 U3 以上 SD卡

設備名稱:機車行車紀錄器·型號(型式):MT01 79 田梅新五女儿 翰林時

限用物質及具化學符號						
單元	鉛	汞	鎘	六價鉻	多溴聯苯	多溴二苯醚
Unit	Lead	Mercury	Cadmium	Hexavalent	Polybrominated	Polybrominated
	(Pb)	(Hg)	(Cd)	chromium	biphenyls(PBB)	diphenyl ethers
				(Cr+6)		(PBDE)
外殼	0	0	0	0	0	0
電路板	0	0	0	0	0	0
配件	0	0	0	0	0	0
鏡頭	0	0	0	0	0	0

備考 1. "超出 0.1 wt %"及"超出 0.01 wt %"係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。 備考2. "○" 係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值·

備考3. °-″係指該項限用物質為排除項目。

免責說明

本產品所錄製之音訊與影像內容僅供參考與紀錄使用,相關資料請使用者自行妥善保存 若因錄製資料造成任何爭議或法律糾紛,本公司概不負責

公司=車威視科技股份有限公司

電話=(03)3651895

地址=桃園市八德區長興路673號

APP下載與連結

一、掃描下圖 QR CODE





二、App Store 或 Google Play 搜尋下載「魔視 Motovisio」下載安裝後進入 APP 打開手機 WIFI 搜尋 CaraViuMoto + 流水碼,搜尋到後進入,密碼: 12345678



MOTORCYCLE DVR MT01



USER GUIDE

Dear Valued Customer,

Hello!

Thank you very much for choosing our company's product series!

To ensure you make the best use of this product, please read this manual before use. To avoid issues such as system freezes, please try to use original accessories.

Due to differences in production dates and batches, there may be slight discrepancies between the manual and the actual product. Please refer to the actual product when using it.

CONTENTS

- 1. Main functions
- 2. Installation Guide
- 3. Product Appearance
- 4. Camera Installation
- 5. FAQ

1. Main functions



Front and Rear Dual Recording

Support up to 2K+1080P Starlight night vision dual HDR lenses, ensuring clear, high-quality footage day and night for safer driving



SD Card Storage MOV Video Format

Support memory cards from 64GB to 256GB. Class 10 U3 or higher is recommended to ensure smooth recording





Built-in Wi-Fi and mobile app make real-time viewing and control more convenient



Capture photos and emergency recordings With a single button while riding, ensuring you never miss important moments in an emergency.

One-touch control

2. Installation Guide

NOTICE: Please ensure the motorcycle is turned off and fully stopped before installation to avoid injury or equipment damage

a : Install the DVR in a suitable and secure position on the motorcycle (Recommended installation location : inside the storage box)

b: The DVR gets ACC power from the ignition, B+ from the battery positive (+), and ground from the battery negative (-)

[Note 1] During wiring, keep cables away from heat sources. Adjust the camera position to ensure the lens is level and parallel to the ground

[Note 2] After installing and powering on the DVR, check the camera angle and adjust it until the image displays correctly







4. Camera Installation



5. FAQ

1 : The DVR cannot be powered on

- A · Please check if the power cable is securely plugged in and if the connectors are loose
- B \ Check if the motorcycle's power supply is functioning properly

2 : No video signal from the camera

- A · Check if the DVR is properly powered on and functioning
- B . Check if the connection between the camera and the DVR is secure
- C \ Remove the SD card and check for any damage or malfunction

3: The footage appears to be bouncing up and down

- A · Check if the camera and DVR are properly connected
- B \ Make sure the camera bracket is secure. If loose, readjust and reinstall it

4 : Video playback on the computer may stutter or show pixelation

- A \ It is recommended to try using a different media player, such as VLC, and check again
- B \ The slow speed of the memory card may be the cause. Use a Class 10 U3 or higher SD card.

Product: Dual-Lens Motorcycle DVR · Model (No.): MT01 Restricted Substances and Their Chemical Symbols Polybrominated Polybrominated (Cd) chromium biphenvls(PBB) diphenyl ethers (Cr+6) (PBDE) 0 0 Housing PCB 0 0 0 0 Accessory

Remarks 1. "Exceeds 0.1 wt%" and "Exceeds 0.01 wt%" means the restricted substance is above the threshold.

Remarks 3. " - " denotes an exemption for this restricted substance.

DISCLAIMER

The audio and video content recorded by this product is for reference and recording purposes only. Users are responsible for properly storing the related data.

The company will not be held liable for any disputes or legal issues arising from the recorded data.

COMPANY = CARAVISION TECHNOLOGY INC.

TEL. = +886-3-3651895

ADDRESS = NO.673, CHANGXING RD., BADE DIST., TAOYUAN CITY, TAIWAN (R.O.C.)

App download and connection

1. Scan the QR code below





 Search for and download 'Motovisio' from the App Store or Google Play. After installation, open the app. Turn on your phone's Wi-Fi and search for 'CaraViuMoto + serial number.'
Once found, connect and use the password: 12345678